
 

1 van 5 
 

 

Verslag 
Vergadering:  AB Participatieraad  
Datum: Woensdag 22 maart 2023 
Tijdstip: 13.30-16.00 uur 
Locatie: Gemeentehuis, Raadzaal 

 
1. Opening 

Albert opent de vergadering om 13.35 uur en geeft het woord aan wethouder Ingrid Sterenborg. 
 

2. Wethouder Ingrid Sterenborg 
Ingrid deelt mee dat Sandra wegens ziekte zojuist naar huis is gegaan is en geeft een update van 
een aantal lopende zaken: 
 
Energiemarkt 
De gemeente organiseert een drietal energiemarkten. Die in Onstwedde en Musselkanaal zijn druk 
bezocht en voor die van vandaag in het gemeentehuis wordt eveneens een grote opkomst 
verwacht. Er zijn tips om het energieverbruik in te dammen en er worden energiebesparende 
middelen verstrekt. Tevens wordt er informatie verstrekt over het Noodfonds. 
 
Ondersteuner sociaal domein 
Bij de huisartsenpraktijken in de gemeente zal een ondersteuner van het sociaal domein aanwezig 
zijn. De ondersteuner sociaal domein heeft als doel om te zorgen dat de huisartsenpraktijk 
meer inzicht krijgt in de sociale kaart in zijn/haar gebied. Dat er meer overleg is tussen de 
huisartsenpraktijk en het sociale team. 
 
Centrum voor Jeugd en gezin 
Sinds 6 maart jl. is het CJGV gehuisvest in het gemeentehuis (voorheen was dit aan de 
Aziëlaan). Dit werkt wel zo efficiënt en zorgt voor korte lijnen met andere teams die zich 
bezighouden met het sociaal domein. 
 
Vragen vanuit de Participatieraad: 
 
Voorziening jeugdhulp 
Vanuit de werkgroep Jeugd komt de vraag aangaande de pilot voorziening jeugdhulp. De pilot 
heeft twee jaar gelopen, is er nu sprake van een voorziening en is er zicht op een concrete 
besparing? De wethouder heeft het antwoord hierop niet paraat en zoekt dit uit. 

Leden: Aanwezig:  Aanwezig: 

Mevrouw C. Bakker (p a.i.) x Mevrouw M. Meedendorp x 

Mevrouw G. Karmelk afwezig Mevrouw B. Moes afwezig 

De heer K. Koster x De heer S. Ronda (s a.i.) x 

De heer A. Lukens (v) x Mevrouw H. Teuben afwezig 

Mevrouw I. Post x Mevrouw I. Schijvens x 

De heer R. Plieger x Mevrouw S. Drent x 

Mevrouw Z. Korte x De heer W. van der Zouw afwezig 

Gast: Ingrid Sterenborg 
(weth.) 

x 
 

 

Mevrouw S. van Rossem 
gemeente Stadskanaal 

afwezig Mevrouw C. Huizinga, 
gemeente Stadskanaal (verslag) 

x 
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Vroegtijdige schoolverlaters 
Een tweede vraag betreft het aantal vroegtijdige schoolverlaters. Dit waren er in 2020 16 
(landelijk 17) en het streven was dit omlaag te brengen. Is dat gelukt? De wethouder geeft 
aan dit uit te laten zoeken. 
 
Locatie nieuw Kindcentrum / Asielzoekerscentrum 
In de procedure bij het zoeken van een locatie van het nieuwe Kindcentrum, maar ook een locatie 
voor een nieuw asielzoekerscentrum, zijn omwonenden volgens de PRS onvoldoende betrokken. 
Om draagvlak en vertrouwen te creëren is dit een gemiste kans. De wethouder legt uit dat in het 
betrekken van omwonenden een risico schuilt. Enerzijds wek je verwachtingen die niet 
waargemaakt kunnen worden en anderzijds komen omwonenden met suggesties die niet 
realistisch zijn vanwege bestemmingsplannen of praktische haalbaarheid. Het is voor het college 
wel een leerproces, daarom zijn omwonenden wel in een later stadium betrokken. De bijeenkomst 
op 1 februari in Theater Geert Teis was goed bezocht en er zijn goede gesprekken gevoerd. Helaas 
is er door vrije journalistiek naderhand een stuk in de lokale krant verschenen met negatieve 
kleuring. 
 
Jeugdzorg 18+ 
Wanneer jongeren die onder Jeugdzorg vallen 18 jaar worden vallen zij onder volwassenen 
zorg, de Wmo. Hoe gaat die overgang en de begeleiding ervan? Om hoeveel jongvolwassenen 
gaat het in de gemeente? De wethouder geeft aan dat het gat tussen de verschillende vormen 
van zorg bekend is en de aandacht heeft. Het is zeker niet zo dat jongeren die 18 worden er 
dan opeens alleen voor staan. Op de aantallen komt zij terug. 
 
Schuldhulpmaatje 
Ten slotte wijst Ingrid op de nieuwe campagne van Schuldhulpmaatje. Er zijn posters en flyers 
beschikbaar en de leden van de PRS worden uitgenodigd deze mee te nemen om op voor de 
doelgroep geschikte plaatsen op te hangen. 
 
Albert dankt wethouder Ingrid Sterenborg voor haar aanwezigheid en bijdrage en zij verlaat 
de vergadering. 
 

3. Vaststellen agenda 
Albert stelt voor de verdeling van de a.i.-posities binnen het DB door te schuiven naar punt 9 
(besloten agendapunt). Dit is akkoord. 
 

4. Verslag en actielijst 
a. Verslag vergadering PRS 15 februari 2023. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
b. Actielijst vergadering PRS 15 februari 2023. 

De actielijst wordt besproken en aangevuld. 
 

5. Mededelingen en informatie vanuit de gemeente betreffend: 
vanwege de ongeplande afwezigheid van Sandra zijn er geen mededelingen vanuit de gemeente. 
a. Wet maatschappelijke ondersteuning 
b. Jeugdwet 
c. Participatiewet 
d. Minima en schuldhulpverlening 
e. Overige onderwerpen 
f. Stand van zaken Kinderopvangtoeslagenaffaire 

g. Ingekomen post en mail  
- Reactie gemeente op advies PRS beleidsregels energietoeslag 2022 en 2023  
  Ter kennisgeving aangenomen, conform landelijke richtlijnen. 
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- Informatiebrief Wet nieuwe inburgering  
  Sandra heeft in het DB aangegeven dat de zorg van de gemeente tot een jaar kan duren om  
  de inburgering te begeleiden. Over de genoemde periode staat niks in de stukken en het is  
  reden voor discussie. Zou het de zelfstandigheid van de nieuwe burgers niet ten goede  
  komen om deze periode te verkorten en hen sneller zaken zelf op te laten lossen en uit te  
  laten zoeken? Tevens wordt opgemerkt dat het stuk zeer ambtelijk is ingestoken en de rol  
  van de burger achterwege laat, denk daarbij aan een maatjessysteem. Te bespreken door de  
  werkgroep met Sandra. 
 
- mail Brenda Moes 
  Brenda biedt haar ontslag aan. Ze wordt bedankt voor bewezen diensten middels een 
  bloemetje. Christien regelt dit.  
 
- mail Ombudsman 
  De Ombudsman voert een onderzoek uit en heeft de PRS uitgenodigd voor een interview.  
  Simon reageert hierop dat de PRS hiervoor beschikbaar is. 
 
- mail Sandra van Rossem 
  Sandra gaf in het DB aan een collega uit Onstwedde te vragen hoe we daar aandacht kunnen    

  vragen voor de vacatures in de PRS. Deze collega wees op het platform Onstwedde.info.  

  Daar wordt de vacature op geplaatst. Marion woont in Onstwedde en kent veel inwoners en  

  v.v. Zij zal de advertentie van Onstwedde.info op haar persoonlijke kanalen delen voor een   

  nog groter bereik. 

 

6. Werkgroepen  
a. Werkgroep Communicatie en lokale samenwerking  

- Simon heeft gesproken met Margré Pronk van de Nieuwsbode, hij heeft bij haar een stuk  
  inzake het 10-jarig jubileum van de PRS aangeleverd. Dat zou nog genuanceerd worden  
  maar dat is vanwege haar vakantie niet gebeurd, het stond ineens op de voorpagina.  
  Formeel jubileum is op 3 juli, dan zal Simon/werkgroep communicatie dit opnieuw onder de  
  aandacht brengen. 
 
- Simon en Christien hebben Humanitas in Ter Apel bezocht, gesproken met Kees Plat, de 
  coördinator. Goed om van elkaar te weten wie waarvan is. Humanitas verzorgt  
  ondersteuning op administratief gebied, brengt huisbezoekjes, bezoek aan vreemdelingen  
  in detentie, en biedt een klussendienst. Ze hebben een tekort aan vrijwilligers. Humanitas  
  heeft goed contact en positieve ervaringen met de gemeente Stadskanaal. 
 
- verslag bezoek vluchtelingenwerk, is besproken 
 

b. Werkgroep Geletterdheid en digitalisering 
geen mededelingen 
 

c. Werkgroep Gezondheid en Welzijn 

Inge en Marion doen verslag van het bezoek aan de inspiratiesessie Kans voor de 
Veenkoloniën. Een terugblik is te lezen op de website: Terugblik Inspiratiesessie 'Het 
beste van twee werelden' - Kans voor de Veenkoloniën (kvdvk.nl)  
Er waren opvallend veel wethouders, beleidsmedewerkers en ervaringsdeskundigen 
aanwezig. Stadskanaal was goed vertegenwoordigd. 
Inge heeft o.m. met CDA-raadslid Peter van der Laan gesproken, hij is voornemens een AB- 

https://kvdvk.nl/terugblik-inspiratiesessie-het-beste-van-twee-werelden/
https://kvdvk.nl/terugblik-inspiratiesessie-het-beste-van-twee-werelden/
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vergadering bij te wonen (waarschijnlijk op 25 mei). 
 

d. Werkgroep Inburgering en Participatie 
bij ingekomen stukken al besproken 
 

e. Werkgroep Jeugd  
geen mededelingen 
 

f. Werkgroep Minima en Schuldhulpverlening  
- Krantenartikel structurele armoede  
  Landelijk zijn er 5.700 gevallen bekend. De PRS wil weten in hoeverre dit in Stadskanaal  
  speelt. Simon neemt dit mee naar de werkgroep minima. Het onderwerp komt terug in de  
  AB van 19 april. 
 

g. Werkgroep Wmo  
Voorafgaand aan de AB heeft de werkgroep een vergadering gehad met Thijs en Renee, het 
verslag volgt in de volgende vergadering. 
Indicaties voor huishoudelijke hulp worden opnieuw bekeken, iedereen krijgt een uitnodiging 
voor een keukentafelgesprek. Er wordt geen grote besparing van verwacht. Vraag: waarom 
wordt er niet geluisterd naar signalen die de gene die de ondersteuning uitvoert dat de 
indicatie niet toereikend is. Daar moet de cliënt zelf bezwaar tegen aantekenen, eventueel 
met begeleiding van een OCO. 
 

h. Werkgroep Wonen  
geen mededelingen 
 

i. Werkgroep/kerngroep Lokale inclusie 
Meerdere leden vanuit de PRS is niet nodig, één is voldoende. Binnenkort wordt er een  
presentatie gepland waarbij een foto wordt genomen. Inge gaat binnenkort uit de PRS, Kees 
bedankt. Wim zal gevraagd worden dit op zich te nemen.  
 

j. Mededelingen overig 
Verkeer 
De werkgroep heeft op 20 maart een vergadering gehad. Het gemeentelijk verkeers- en 
vervoersplan is besproken. Het plan is nog niet definitief, vermoedelijk komt het in april in de 
raad. Elektrische voertuigen voor personenvervoer openbare weg is besproken. Bermen en 
groenstroken beoordelen, komt de openbare orde in het gevaar dan ingrijpen. 
Toekomstvisie: Vliegende auto, gemeente moet opstijg en landingsbaan faciliteren. 
Is er input vanuit de PRS? Graag aanleveren bij Ina, volgend overleg op 12 juni a.s. 
Hoe zit het met het beperkt parkeren? Waar zijn de BOA’s? 
 
Naar aanleiding van het gesprek met Vluchtelingenwerk: 
De vrijwilligers zijn beperkt in wat ze mogen doen. 
Het bezoek werd op prijs gesteld, wel werd gevraagd waarom er niet eerder contact is 
gezocht. 
 

 
 

7. Ontmoetingsmarkt Team Beleid – PRS 
Uitnodiging is verzonden. Simon en Marion hebben 27 maart een overleg met Sandra en 
Annemarie. Het idee is een carrousel, in groepjes van de PRS langs groepjes beleidsmedewerkers. 
Peter van Reijn, teamleider MZ, zal de middag leiden. 
Na de carrousel volgt lunch en een plenair deel, hoe kunnen we elkaar versterken en het de 
burger makkelijker te maken. 
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Totaal zijn er 24 personen aanwezig. Kees is er niet, Roelof komt mogelijk iets later. 
 

8. Jaarverslag en exploitatieoverzicht  
Kennis van genomen en akkoord bevonden. 
 

9. Sollicitatiecommissie (besloten agendapunt)  
 

10. Bespreekpunten vergadering 19 april 2023 
- Baukje Besling inzake Beschermd wonen 
- Krantenartikel structurele armoede  
 

11. Scholing  
Zie punt 7, dit komt tijdens de ontmoetingsmarkt aan de orde. 
 

12. Rondvraag 
- Marion geeft aan dat de data waarop de overleggen met de werkgroep minima gepland zijn  
  niet kloppen, valt zelfs in een weekend. Colette kijkt dit na en herstelt het. 
 
- Marion merkt op dat er nog geen verslagen van 2023 op de website staan. Colette verzorgt dit. 
 
- Christien heeft een mail gekregen van de Rabobank waarin allerlei informatie wordt gevraagd  
  over de PRS-leden, o.a. de inschrijving UBO. Dit leidt tot een discussie over de rechtsvorm van de  
  PRS, namelijk een stichting. Was de PRS geen stichting dan was de UBO-inschrijving niet aan de  
  orde. Is er een mogelijkheid om een andere juridische vorm aan te nemen? Colette vraagt dit na. 
 
- Ina waarschuwt voor fraude via WhatsApp waarvan zij en haar man slachtoffer zijn geworden.  

 
13. Sluiting 

Albert sluit de vergadering om 16.20 uur en dankt allen voor de inbreng en aanwezigheid. 
 

 
  
  


